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Emne: Rumraketten_brugerudtalelse fra forældrerådet 

 

Hej Tina, 

 

Jeg fremsender hermed brugerudtalelse fra forældrerådet i Rumraketten: 

Vi oplever at vi er blevet godt inkluderet og informeret og har blandt andet været engageret i nærmest alle 

muligheder for møder, workshops mm. 

 

Det betyder, at vi har haft en repræsentant fra forældrerådet som har deltaget i byggeudvalgsmøder, det 

øvrige forældreråd er løbende blevet opdateret og forelagt projektforslag og personalet har aktivt deltaget 

i workshops i projektfasen, hvor deres oplevelser er blevet delt ved forældrerådsmøderne. 

 

Med erfaring fra byggeriet på Kirsebærhavenskole håber og forventer vi et gnidningsfrit og postivt 

byggeforløb uden gener for børn, personale og forældre. 

 

Med venlig hilsen 

 

Rikke Eiberg Glashoff 

Formand for forældrerådet i Rumraketten 
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